
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

MØTE I SENTRALSTYRET 
06.02.2018 KL 12:00 

MØTEROM 412 – STUDIESTED BLÆSTAD 

SAKSPAPIRER 



INNKALTE TIL MØTET: 

MED STEMMERETT: 

Gaute Kornberg, Therese Andresen, Torun Isfeldt, Renate Johansen, Kristian Kolstad, 

Mailén Leithe, Torje Martnes 

UTEN STEMMERETT: 

KK: Julie Næss, Charlotte Gliddi, Arild Johannessen 

Stab: Randi Kirkeby, Erling Relling 

 

 

 

 

 

 

 

 

STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

POSTBOKS 400 

2418 ELVERUM 

 stinn@inn.no  www.stinn.no  

 kk.stinn@inn.no  

 vk.stinn@inn.no 

 blastad.stinn@inn.no 

 elverum.stinn@inn.no 

 evenstad.stinn@inn.no 

 hamar.stinn@inn.no 

 lillehammer.stinn@inn.no 

 rena.stinn@inn.no 
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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

Saksliste 

 

Saksnummer Sakstittel Sakstype 
SST-01/18 Konstituering V 
SST-02/18 Behandling av protokoll fra siste møte V 
SST-03/18 Orienteringer O 
SST-04/18 Møteplan for våren 2018 V 
SST-05/18 Innstille til saker til PM1 2018 (14.02.18) V 
SST-06/18 SHOT-undersøkelsen O 
SST-07/18 Seksuell trakassering – Hvordan gå frem eksternt og internt D 
SST-08/18 Studentrådets velferdsmessige funksjon D 
SST-09/18 Bedre økonomisk innsikt for lokale organer D 
   

 

V: Vedtakssak 

O: Orienteringssak 

D:  Diskusjonssak 

VA:  Valg  
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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

Tidsplan 

 

Tid Sak Detaljer Behandler 

11:00 Oppmøte   

11:00 SST-01/18 Konstituering  Gaute Kornberg 

11:05 SST-02/18 Behandling av 
protokoll fra siste møte 

  

11:15 SST-03/18 Orienteringer  Arbeidsutvalet – 2 min 
 Lillehammer – 2 min  
 Hamar - 2 min 
 Evenstad -  2 min 
 Elverum - 2 min 
 Rena - 2 min 
 Blæstad - 2 min 

 

12:30 SST-04/18 Møteplan for 
våren 2018 

  

12:45 Pause   

12:00 SST-06/18 SHOT-
undersøkelsen 

 Line Ramsrud 

12:30 Pause og lunsj   

12:45 SST-05/18 Innstille til saker 
til PM1 2018 (14.02.2018) 

  

13:45 SST-07/18 Seksuell 
trakassering – Hvordan gå 
frem eksternt og internt 

 Gaute Kornberg 

14:00 Pause   

14:10 SST-08/18 Studentrådets 
velferdsmessige funksjon 

 Torje Martnes 

14:40 SST-09/18 Bedre økonomisk 
innsikt for lokale organer 

 Torje Martnes 

15:00 Avslutning   
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SORTERT ETTER FORESLÅTT TIDSPLAN 

Saksfremlegg 
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Saksbehandler:     Saksfremlegger:  

SST-01/18 Konstituering 

 

SAKSFREMLEGG: 

Innkalling, saksliste og tidsplan skal behandles, samt at møteleder, protokollfører og to 

personer til å signere protokoll for møtet må velges. 

INNKALLING: 

Innkalling ble send ut pr e-post 31.01.2018 

SAKSLISTE 

Sakspapirer inkludert saksliste ble sendt ut pr e-post 31.01.2018. 

TIDSPLAN: 

Tidsplan ble sendt ut pr e-post 31.01.2018 

SIGNATUR AV PROTOKOLL 

To medlemmer foreslås og velges under møtet 

 

FORSLAG: 

01: Innkalling godkjennes 

02: Sakslisten godkjennes 

03: Sofie Bergstrøm velges som møteleder 

04: Erling Relling velges til å føre protokoll 
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Saksbehandler:     Saksfremlegger: 

SST-02/18 Behandling av protokoll fra siste møte 

 

SAKSFREMLEGG: 

Protokoll fra siste møte (21.11.2017) skal behandles.  

Protokoll fra møtet 28.11.2017 ble sendt ut sammen med sakspapirene pr e-post 30.01.2018 

 

FORSLAG: 

01: Protokoll fra møtet 28.11.2017 godkjennes 
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Saksbehandler:     Saksfremlegger: 

SST-03/18 Orienteringer 

 

SAKSFREMLEGG: 

SST sine melemar orienterar munnleg om nyhende frå sitt arbeidsområde og andre saker 

som er relevant for sentralsyres arbeid. Framtidige saker som skal behandlast i SST er 

anbefalt å orienterast om her.  

 Arbeidsutvalet  

 Lillehammer 

 Hamar  

 Evenstad  

 Elverum  

 Rena  

 Blæstad 

 

FORSLAG: 

01: Sentralstyret tek alle orienteringane til etterretning. 
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Saksbehandler: Gaute Kornberg   Saksfremlegger: 

SST-04/18 Møteplan for våren 2018 

 

SAKSFREMLEGG: 

I vedtektene § 3.4 heter det:  

«Møteplan bestemmes av sentralstyret ved første ordinære møte det gjeldende semesteret. 

Arbeidsutvalget bestemmer når første ordinære møte skal avholdes hvert semester.» 

Møteplanen blir derfor behandlet. AU har lagt frem forslag 01, 02 og 03 i samsvar for 

helhetlig plan for vårsemesteret 2018. 

FORSLAG: 

01: Første møte avholdes på Blæstad 06.02.18 

02: Andre møte avholdes på Evenstad 22.03.18 

03: Tredje møte avholdes på Rena 22.05.18 
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Saksbehandler: Gaute Kornberg   Saksfremlegger: 

SST-05/18 Innstille til saker til PM1 2018 (14.02.18) 

 

SAKSFREMLEGG: 

Sentralstyret skal jf. vedtektene § 3.1 innstille på saker til parlamentet, med unntak av val 

som blir gjort av valkomiteen (VK). Arbeidsutvalet er sakbehandlarar i saker som 

sentralstyret skal innstille på til parlamentet. I Innstillingar av saker til parlamentet skal også 

sentralstyret innstille på innkomne endringsforslag. 

VEDLEGG TIL SAKEN: 

 Sakspapirer til møte i Parlamentet 14. februar 2018 (sendes ut 31.01.18) 

FORSLAG: 

04: Sentralstyret innstiller saker til Parlamentet 
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Saksbehandler: Gaute Kornberg   Saksfremlegger: Line Ramsrud 

SST-06/18 SHOT-undersøkelsen 

 

SAKSFREMLEGG: 

Dette er SHoT 2018 

Studentenes helse- og trivselsundersøkelse (SHoT) er Norges største studenthelse-

undersøkelse, og har vært med å sette studenthelse på det politiske kartet. SHoT har blant 

annet avdekket at en av fem studenter sliter med alvorlige psykiske symptomplager, og at en 

av seks studenter er sosialt eller emosjonelt ensomme. 

Undersøkelsen kartlegger studentenes helse og trivsel i bred forstand, med hovedvekt på 

psykososiale forhold. SHoT 2018 vil gi viktig innsikt i hvordan studentene har det og i 

hvordan velferdstilbudet til studenter kan bedres. 

Nasjonal undersøkelse 

Nærmere 160 000 studenter mottar undersøkelsen. Målgruppen for SHoT er alle norske 

heltidsstudenter under 35 år i Norge og i utlandet. Studentene vil få tilsendt forespørselen om 

å delta i 2018- undersøkelsen på e-post.  

Studentsamskipnadenes undersøkelse 

Undersøkelsen blir utført på oppdrag fra studentsamskipnadene. Det er Folkehelseinstituttet 

som gjennomfører undersøkelsen og analyserer resultatene i 2018 på oppdrag fra Sit, SiO 

og Sammen. 

Datainnsamling 

Datainnsamlingen gjennomføres i perioden 6. februar til 20. mars 2018. 

Fremlegging av resultater 

Styringsgruppen for SHoT planlegger å legge frem SHoT 2018-rapporten i september 2018, 

og resultatene blir også gjort tilgjengelige på studenthelse.no. Mer informasjon om dette 

kommer. 

Støtte 

Undersøkelsen gjennomføres med tilskudd fra Kunnskapsdepartementet og 

Helsedepartementet. 

Studenthelse-begrepet 

Studietiden er viktige år der vaner dannes. I SHoT 2014 ble det blant annet avdekket at en 

av fem studenter sliter med alvorlige psykiske symptomplager og slike funn viser 

undersøkelsenes viktighet. Studenthelsebegrepet setter fokus på hva som gjør 

studentgruppa unik og hva som kan gjøres for å bedre studenthelsen. 
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Saksbehandler: Gaute Kornberg   Saksfremlegger: Gaute Kornberg 

SST-07/18 Seksuell trakassering – Hvordan gå 

frem eksternt og internt 

 

SAKSFREMLEGG: 

Dette er eit viktig tema som er lurt at sentralstyret diskutera med take på at det er eit  

dagsaktuelt tema.  

Eg viser til den siste tids samfunnsdebatt om seksuell taksering og kampanjen #metoo. Her 

har vi som studentorganisasjon ein rolle med å gje god informasjon til studentane vi 

representera.  

I brev frå leiar av StInn til sentralstyra 08.01.2018  

 

Kunnskapsdepartementet (KD) gjeve klar melding til Høgskulen gjennom tildelingsbrev (Et brev der 

KD gir peng til Høgskulen og fortel kva dei skal gjære for året) å ha null toleranse seksuell 

trakassering. Brevet frå KD finn dykk her: 

https://www.regjeringen.no/contentassets/549eeb4245384a018368ba98f0e225b2/tildelingsbrev-

2018-hinn.pdf . Rektor har uttalt seg om dette her  https://www.inn.no/om-

hoegskolen/nyheter/varsler-nulltoleranse-for-trakassering.  Eg vil gjerne det klart at vi i StInn også 

har nulltoleranse for seksuell trakassering. Dersom dykk møter studentar som opplev seksuell 

trakassering har Høgskolen en varslingsside https://www.inn.no/student/si-ifra/dette-maa-du-vite-

foer-du-varsler  for dette. Her står også om rutinane til høgskulen som kan være lurt å setja seg inn i. 

Det er òg mogleg for ein student å ta kontakt med leder på instituttet.  

FORSLAG: 

01: Diskusjonen blir tatt til etterretning, og studentrådsleiarane lagar ein diskusjonssak 

rundt temaet lokalt.  

  

https://www.regjeringen.no/contentassets/549eeb4245384a018368ba98f0e225b2/tildelingsbrev-2018-hinn.pdf
https://www.regjeringen.no/contentassets/549eeb4245384a018368ba98f0e225b2/tildelingsbrev-2018-hinn.pdf
https://www.inn.no/om-hoegskolen/nyheter/varsler-nulltoleranse-for-trakassering
https://www.inn.no/om-hoegskolen/nyheter/varsler-nulltoleranse-for-trakassering
https://www.inn.no/student/si-ifra/dette-maa-du-vite-foer-du-varsler
https://www.inn.no/student/si-ifra/dette-maa-du-vite-foer-du-varsler
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Saksbehandler: Torje Martnes  Saksfremlegger: Torje Martnes 

SST-08/18 Studentrådets velferdsmessige funksjon 

 

SAKSFREMLEGG: 

Det er fremdeles noe usikkerhet blant studentrådet om hvilke saker vi kan behandle, og 

studentrådet har uttrykt ønske om at vi skal legge mer til rette for velferdsmessige tiltak på 

studiestedet.  

Vi har nå funnet en løsning som skal gjøre det lettere for studenter å arrangere aktiviteter.  

Jeg ønsker at sentralstyret skal drøfte denne løsningen og komme til enighet om dette er å 

anse som en del av vårt mandat.  

Studentrådet ønsker at studentenes velferdsmessige rettigheter skal ivaretas, og at det skal 

være lagt til rette for at studenter, på eget initiativ, kan organisere aktiviteter for studentene 

på studiestedet.  

Det har kommet inn mange forslag og ønsker om ulike fritidstilbud, men terskelen er høg for 

at studentene selv skal dra i gang et opplegg. Mye av grunnen til dette antas å være 

manglende tilgang til økonomiske midler eller vansker med å formulere og adressere 

økonomiske søknader.  

Vi mottar ukentlig etterspørsler om aktiviteter og ønsker om bedring av fritidstilbudet. Til nå 

har vi sendt alle forslag videre til studentsamfunnet med beskjed om at studentrådet ikke kan 

stå ansvarlig for arrangering av velferdsmessige tiltak. Studentsamfunnet på sin side har få 

styremedlemmer, og følgelig er også kapasiteten begrenset. Vi opplever at mange gode 

ideer aldri blir realisert, nettopp fordi det er så vanskelig for enkeltpersoner å iverksette 

aktiviteter på egen hånd.  

Av den grunn ønsker vi å ha muligheten til å hjelpe studenter med å komme i gang med 

sosiale eller velferdsmessige tiltak. Studentrådsstyret på Blæstad har utarbeidet en konsept-

mal som er enkel å fylle ut. Hvis noen ønsker å arrangere en hvilken som helst aktivitet, kan 

de fylle ut dette skjemaet. Deretter sendes det til studentrådet som voterer om dette er et 

konsept som vi ønsker å støtte.  

Dersom konseptet får flertall, vil en representant fra studentrådet få ansvaret for å følge opp 

komiteen og bistå med hjelp og rådgivning hvis nødvendig. Ved neste studentrådsmøte blir 

komitéleder eller annen talsperson invitert for å orientere om framdriften. Konseptet 

behandles ikke i studentrådet ut over det ene møtet hvor det voteres over.  

Dette systemet gjør at studentrådet bruker lite tid på å behandle saken, og ettersom det er et 

privat initiativ er det heller ikke vi som er ansvarlige. I utgangspunktet skal ikke studentrådets 

penger gå med til arrangering av slike konsepter – og derfor har vi heller ingen økonomisk 

risiko 

Vedlagt ligger konsept-malen slik den er nå.  
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Saksbehandler: Torje Martnes  Saksfremlegger: Torje Martnes 

SST-09/18 Bedre økonomisk innsikt for lokale 

organer 

 

SAKSFREMLEGG: 

Studentrådsstyret på Blæstad opplever det vanskelig å holde kontroll med økonomien når vi 

ikke vet hvor mye vi har på konto til enhver tid.  

Etter etableringen av Stinn har ikke studentrådene lengre tilgang til våre bankkonti. Likevel er det oss 

på lokalt nivå som har all styring over vår økonomi. Som studentrådsleder har jeg forsøkt å føre 

regnskap hvor jeg noterer de kostnader og inntekter som jeg vet at kommer. Problemet er bare at jeg 

aldri vet sikkert hvor mye vi har på konto og hvilke transaksjoner som er gjort.  

Jeg har spurt organisasjonskonsulent et par ganger om hvordan beholdningen er, men hver gang har 

jeg ikke fått det til å stemme helt med summen i eget regnskap.  

Det er spesielt vanskelig å planlegge når vi har forventede inntekter, men ikke vet om det er kommet 

inn på konto eller ikke.  

Jeg ønsker at vi kan få en ordning hvor vi (studentrådslederne) jevnlig (f.eks. månedlig) mottar 

bankkontoutskrift som viser alle overføringer inn og ut den siste måneden.  

Jeg vil gjerne høre hva resten av sentralstyret mener om denne saken og om dette er en utfordring 

som flere sliter med, evt. hvis det finnes bedre løsninger som er enkle å administrere og som gir oss 

mer oversikt.  
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